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EEX revises 2022 EUA auction volume for the 
common Europe-wide auctions 
 
The European Energy Exchange (EEX) has revised the 2022 auction calendar due to a revision of the 

Europe-wide EUA auction volume under the CAP3 contract in 2022. The change to the volume stems 

from a correction in the calculation of the deduction from the auction volume of the allowances to be 

cancelled pursuant to Article 6 of Regulation (EU) 2018/842 of the European Parliament and of the 

Council. The revised volume will become effective  from 7  June 2022.  

 

All other auctions – namely auctions for Germany, Poland, UK in respect of generation of electricity in 

Northern Ireland, as well as the auctions of EU Aviation Allowances – remain unchanged.  

 

This overview shows the current volume and the new volume as of 7 June 2022.  

  EU CAP3 EUA auctions  

   Current volume  Revised volume  

Overall volume 2022  418,113,000 EUA  405,965,500 EUA  

Volume per auction as of June  2,506,500 EUA  2,295,500 EUA   

Volume per auction in August  1,253,500 EUA  1,146,500 EUA  

Volume last auction in August  1,444,000 EUA  1,295,500 EUA  

Volume per auction September-December*  4,218,000 EUA  4,096,500 EUA  

Volume last auction in December*  4,245,500 EUA  4,128,500 EUA  

* The volumes from September to December 2022 are preliminary and can be subject to adjustments.  

 

EEX published detailed information on the updated 2022 auction calendar on its website.  

Clearing and settlement of all emission allowances is conducted by the European Commodity Clearing 

(ECC). 
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The European Energy Exchange (EEX) is the leading energy exchange which builds secure, 

successful and sustainable commodity markets worldwide – together with its customers. As part of 

EEX Group, a group of companies serving international commodity markets, it offers contracts on 

Power, Natural Gas and Emission Allowances as well as Freight and Agricultural Products. EEX also 

provides registry services as well as auctions for Guarantees of Origin, on behalf of the French State. 

More information: www.eex.com  
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EEX passt Auktionsvolumen für europäische EUA-

Auktionen in 2022 an 
 

Die European Energy Exchange (EEX) hat den Auktionskalender für die in der EU-Auktion (CAP3) zu 

versteigernden EU-Emissionsberechtigungen (EUA) für 2022 angepasst. Der Grund hierfür ist ein 

revidiertes Auktionsvolumen und hängt mit der Berechnung des Abzugs der zu löschenden Zertifikate 

von der Versteigerungsmenge gemäß Artikel 6 der Verordnung (EU) 2018/842 des Europäischen 

Parlaments und des Rates zusammen. Diese Änderung wird ab dem 7. Juni 2022 wirksam.  

 

Alle weiteren Auktionen bleiben unverändert – dazu gehören die Auktionen für Deutschland, Polen, 

das Vereinigte Königreich in Bezug auf die Stromerzeugung in Nordirland sowie die Auktionen für EU-

Luftverkehrsberechtigungen (EUAA).   

 

Der folgende Überblick zeigt das aktuelle Volumen sowie das revidierte Volumen ab dem 7. Juni 2022:  

  EU CAP3 EUA Auktionen 

   Aktuelles Volumen  Revidiertes Volumen  

Gesamtes Volumen 2022  418.113.000 EUA  405.965.500 EUA  

Volumen pro Auktion ab Juni  2.506.500 EUA  2.295.500 EUA   

Volumen pro Auktion August 1.253.500 EUA  1.146.500 EUA  

Volumen letzte Auktion August  1.444.000 EUA  1.295.500 EUA  

Volumen pro Auktion Sep-Dez* 4.218.000 EUA  4.096.500 EUA  

Volumen letzte Auktion Dezember*  4.245.500 EUA  4.128.500 EUA  

* Die Volumen von September bis Dezember 2022 sind vorläufig und können Anpassungen unterliegen.   
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Die EEX veröffentlicht detaillierte Informationen im aktualisierten Auktionskalender 2022 auf ihrer 

Website. Das Clearing und die Abwicklung für alle Emissionsauktionen wird von der European 

Commodity Clearing (ECC) durchgeführt.   

 

Die European Energy Exchange (EEX) ist die führende Energiebörse, welche weltweit sichere, 

liquide und nachhaltige Commodity-Märkte entwickelt – gemeinsam mit ihren Kunden. Als Teil der EEX 

Group, einer auf internationale Commodity-Märkte spezialisierten Unternehmensgruppe, bietet die 

EEX Kontrakte auf Strom, Erdgas und Emissionsberechtigungen sowie Fracht- und Agrarprodukte an. 

Zusätzlich stellt die EEX Registerdienstleistungen zur Verfügung und führt Auktionen für 

Herkunftsnachweise im Auftrag des französischen Staates durch. https://www.eex.com/de/ 
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